
 
 
10-dages forespørgsel til Magistratsafdelingen for Teknik og Miljø 
Vedr. status på tiltag fra støjhandlingsplanen 
 

      Dato: 19. december 2023 
 
Til Magistratsafdelingen for Teknik og Miljø, 
 
Der er netop af Radikale og Danmarksdemokraterne rejst et ambitiøst forslag om håndtering af støj 
som vi forslår kommer ind i arbejdet med en ny Støjhandlingsplan.  
 
Men vi ønsker fra Socialdemokratiets side en status på projekterne fra den nuværende. Således 
ønsker vi at få et detaljeret overblik over de igangværende og planlagte tiltag i forbindelse med den 
nuværende støjhandlingsplan.  
 
Vi er meget opmærksomme på vigtigheden af at håndtere støjproblematikker mere ambitiøst end 
hidtil, for at forbedre livskvaliteten for Aarhus Kommunes borgere. Derfor ønsker vi denne 10-
dages forespørgsel for at få indsigt i følgende: 
 
 
 
1. Implementerede tiltag: Hvordan har MTM indtil videre håndteret implementeringen af de 
planlagte tiltag i den aktuelle støjhandlingsplan, og hvilke har vist sig at være mest effektive? 
 
2. Udestående tiltag: Hvilke planlagte tiltag fra støjhandlingsplanen er endnu ikke blevet 
implementeret, og hvad er tidsplanen for disse? 
 
3. Effektmåling: Hvordan måler MTM effektiviteten af de allerede implementerede tiltag mod 
støj, og hvilke indikatorer bruger forvaltningen til at vurdere succes? 
 
 
På vegne af Socialdemokratiet i Aarhus Byråd 
 
Jesper Kjeldsen (S) Medlem af Teknisk Udvalg 
Steffen Wich (S) Medlem af Teknisk Udvalg 
 
 


